
PROTOKÓŁ NR 4/11

z posiedzenia Komisji: Budżetu, Planowania i Finansów 

oraz Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 19 października 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji;

3. Anna Klepacz,

4. Kamila Pietraszek,

5. Zofia Ujma,

6. Krzysztof Kapała,

7. Zbigniew Mazurak,

8. Paweł Pituch.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Teresa Szczepańska,  Maria  Zielińska,  Mariusz  Kubiak,  Zbigniew 

Piątek, Stanisław Schmidt, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

9. Elżbieta Zakrzewska,

10. Jerzy Gadomski,

11. Adam Gzik,

12. Janusz Kwak,

13. Lesław Skowron.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie sytuacji w Klubie „Olimpia” - P. Gzik. 

3. Dyskusja o modernizacji stadionu w Kowarach.

Ad.  1  Posiedzenie  dwóch  komisji  otworzył  i  przywitał  zebranych  Przewodniczący  Artur  Wrona. 

Posiedzenie miało charakter informacyjno-dyskusyjny z zaznaczeniem planu remontu boiska (stadionu) w 

Kowarach.

Ad.  2  Prezes  Klubu  Sportowego  „Olimpia”  zwrócił  uwagę  na  planowane  zaniżenie  kosztów  na 

działalność klubu na 2012 rok. Sam jak stwierdził dowiedział się o wysokości dotacji na „Olimpię” z BIP-u.  

Pan Gzik obawia się że wykazana w BIP-ie kwota będzie nie wystarczająca, co może wpłynąć na obniżenie 

poziomu działalności klubu. 

Ad. 3 Obecny na posiedzeniu działacz sportowy „Olimpii” Pan Kwak podkreślił zaangażowanie grupy 
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ludzi i sponsorów którzy angażują się w rozwój sportu dla dzieci i młodzieży. 

Ponieważ istnieje szansa na osiągnięcie piłkarzy na IV ligę stadion należy zmodernizować gdyż nie dostanie 

licencji i nie będzie mógł spełniać roli stadionu.

Zwrócił się do Pani Zakrzewskiej Elżbiety która już przyczyniła się do pozyskania pieniędzy na sport, dzięki  

jej staraniom wyremontowana została szatnia i płyta boiska.

Pani  Zakrzewska  chętna  do  pomocy  zgodziła  się  zaangażować  w  działania  w  pozyskiwaniu  środków, 

zaznaczyła jednak (i słusznie) aby skonkretyzować co ma być na stadionie, do jakich dyscyplin sportowych 

ma być stadion przygotowany.

Najlepszym  wyjściem  będzie  przeprowadzenie  sondaży  wśród  nauczycieli,  młodzieży  i  ustalić  konkrety 

przedsięwzięcia, można wziąć i należy potrzeby niepełnosprawnych dzieci i młodzieży. 

Pan Wrona z Panem Bierowskim zobowiązali się w ramach komisji przeprowadzić taki sondaż, konkretne 

plany przedstawić na kolejnym spotkaniu w gronie jak i na posiedzeniu 19.X.2011 w dniu 03.XI.2011 r.

Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                    Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą
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